

REFERENCE: M.Z.N.76.2010.LOS (Maritime Zone Notification)

17 February 2010

**United Nations Convention on the Law of the Sea
Montego Bay, 10 December 1982**

Deposit by India
of a list of geographical coordinates of points,
pursuant to article 16, paragraph 2, of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 29 January 2010, India deposited with the Secretary-General, pursuant to article 16, paragraph 2, of the Convention, a list of geographical coordinates of points defining the baselines of India, as contained in the *Notifications of the Government of India* dated 11 May 2009 and 20 November 2009.

The list of geographical coordinates of points is referenced to the Indian Geodetic Datum (Everest Ellipsoid 1956).

The list of geographical coordinates of points, as deposited by India is posted on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of Legal Affairs, at: www.un.org/Depts/los. The *Notifications of the Government of India* will be published in *Law of the Sea Bulletins* Nos. 71 and 72.

S.T.

REFERENCE: M.Z.N.76.2010.LOS (Notification Zone Maritime)

Le 17 février 2010

**Convention des Nations Unies sur le droit de la mer
Montego Bay, le 10 décembre 1982**

Dépôt par l'Inde
d'une liste de coordonnées géographiques de points,
conformément au paragraphe 2 de l'article 16 de la Convention

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ce qui suit:

Le 29 janvier 2010, l'Inde a déposé auprès du Secrétaire général, conformément au paragraphe 2 de l'article 16 de la Convention, une liste de coordonnées géographiques des points définissant les lignes de base de l'Inde, telle que contenue dans les *Notifications du Gouvernement de l'Inde* à la date du 11 mai 2009 et du 20 novembre 2009.

La liste des coordonnées géographiques de points se réfère au système géodésique « Indian Geodetic Datum (Everest Ellipsoid 1956) ».

La liste des coordonnées géographiques de points, telle que déposée par l'Inde, peut être consultée sur la page web de la Division des affaires maritimes et du droit de la mer, Bureau des affaires juridiques, à l'adresse suivante: www.un.org/Depts/los. Les *Notifications du Gouvernement de l'Inde* paraîtront dans les *Bulletins du droit de la mer* Nos 71 et 72.

S.T.